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23 lutego 2019

Młodzi radni obradowali w Sandomierzu

Młodzieżowy Sejmik Województwa Świętokrzyskiego obradował w sali rycerskiej
Muzeum Zamku Królewskiego w Sandomierzu. W wydarzeniu uczestniczyli:
przewodniczący Sejmiku Województwa Andrzej Pruś, członek Zarządu Województwa
Mariusz Gosek, radni Sejmiku – Arkadiusz Bąk, Andrzej Swajda.

Przewodnicząca Młodzieżowego Sejmiku Magdalena Malec powitała wszystkich gości,
którzy przybyli na obrady. Burmistrz Sandomierza Marcin Marzec życzył młodym radnym
owocnych obrad. Przewodniczący Sejmiku Województwa Andrzej Pruś z podziwem wyrażał
się o zapale, z którym młodzi radni przystąpili do prac. Podkreślał, że to ważna rzecz i
potencjał na przyszłość. Do życzeń i gratulacji dołączył poprzedni przewodniczący Sejmiku
Arkadiusz Bąk.



Młodzi radni obradowali w Sandomierzu | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Młodzi radni obradowali w Sandomierzu |
2

Podczas obrad Sejmiku, młodzi radni głosowali nad projektem uchwały w sprawie
zorganizowania Charytatywnego Turnieju Piłkarskiego o “Puchar Młodzieżowego Sejmiku
Województwa Świętokrzyskiego”. Interesowały ich cykliczne przedsięwzięcia, szeroko pojęta
wiedza o terytorium obecnego Województwa Świętokrzyskiego. Chcą organizować Konkurs
Wiedzy o Ziemi Świętokrzyskiej. Sporo kontrowersji i dyskusji wywołało głosowanie nad
projektem uchwały w sprawie zorganizowania konferencji o nazwie: „Działalność społeczna
a życie codzienne”. Radni chcieli wiedzieć, kto będzie uczestniczył w spotkaniu, jakie grupy
wiekowe, jak będzie przebiegać weryfikacja zaproszonych gości. Młodzi radni postulowali,
by włączyć przedstawicieli niedawno powołanych Młodzieżowych Rad Gmin w województwie
świętokrzyskim do Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.

– Poruszyliśmy między innymi kwestię loga młodzieżowego Sejmiku – podsumowała obrady
przewodnicząca Młodzieżowego Sejmiku, Magdalena Malec. – Jeśli chodzi o wagę
poruszanych kwestii, bardzo trudno wskazać najważniejszy temat obrad, bo każdy dotyczył
innego obszaru. Dyskutowaliśmy o wielu sprawach, od wizualizacji i promocji naszego
Sejmiku aż po zaangażowanie radnych, zmiany w składach komisji. Rozmowy były bardzo
owocne, poruszaliśmy się po wielu obszarach i mam nadzieję, że wyniki obrad przyniosą
konkretne rezultaty.

Pełen podziwu dla energii i potencjału młodych radnych był przewodniczący Sejmiku
Województwa Andrzej Pruś – Trzeba podziwiać to, że młodym ludziom w ogóle się chce –
podkreślał. – Tutaj z całego województwa zebrało się grono ludzi wybitnie zaangażowanych.
Nigdy nie staram się poskramiać młodych w tych daleko idących pomysłach, które mają.
Czasami chcę raczej doradzać i szukać rozwiązań. Oni są na takim etapie swego życia, kiedy
te rozwiązania wynikające z funkcjonowania samorządów jeszcze nie są dla nich do końca
znane, ale ich pomysłami warto się zainteresować. Dzisiaj to spotkanie pokazało, że oni aż
kipią tymi pomysłami i liczą nie tylko na nasze wsparcie. Cieszę się, że Młodzieżowy Sejmik
organizacyjnie chce współpracować z dorosłym Sejmikiem.
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Pełen podziwu dla energii i potencjału młodych radnych był
przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś

 

Członek Zarządu Województwa Mariusz Gosek nie ukrywał, że był niezwykle zaszczycony
tym, że mógł wziąć udział w obradach. Komplementował młodzież za kreatywność, pomysły,
inteligencję, doświadczenie, roztropność. – To napawa niezwykłą dumą i myślę, że nie będę
w niczym gołosłownym, jeśli powiem, że Świętokrzyskie może być dumne z Młodzieżowego
Sejmiku – podkreślił. – Dzisiaj jesteśmy w pięknym miejscu, w Królewskim Zamku w
Sandomierzu, perełce naszej infrastruktury kulturalnej. To jest dla mnie podwójna radość
być tutaj w tym miejscu i być tutaj z tymi wspaniałymi ludźmi. Wierzę, że będziemy wdrażali
wspaniałe pomysły młodzieży, aenergią to my powinniśmy się zarażać od nich, od młodszych
kolegów samorządowców. Mam nadzieję, że nasza współpraca przyniesie wiele dobrych
owoców.
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W obradach Młodzieżowego Sejmiku uczestniczył Mariusz Gosek,
członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego
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